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STAALKADER 
VAN DE 
VOORZITTER 

Het bestuur van  VHP  Tata  Steel 
nodigt u uit voor de Algemene Le-
denvergadering. 

Congrescentrum Dudok Huis 
Brederodezaal 1 
Dinsdag 14 november 2023 
17.00 uur tot 18.30 uur 

1. Opening 

2. Presenta e door Guido Bock ng, 

 (Director Tata Steel Nederland),  

 over arbeidsverhoudingen en de    

 rol van vakverenigingen bij Tata 

 Steel.       

3. Huishoudelijk deel: 

· Mededelingen 

· Goedkeuring notulen ALV  
 d.d. 25 mei 2023. 

· Begro ng 2024 
4. Rondvraag 

Cao-voorstel 

Vlak voor de zomervakan e werden wij 
verrast door Tata Steel: de werkgever 
overhandigde ons een cao-voorstel met 
als insteek van Tata Steel “graag of 
niet”. Het schrappen van de gebruikelij-
ke cao-onderhandelingen werd ingege-
ven door de bijzondere omstandighe-
den waarin het bedrijf verkeert. Het 
loonvoorstel werd wederom geken-
merkt door nivellering. Alsof de hogere 
func egroepen geen last van infla e 
hebben! Na de vorige cao-ronde begin-
nen deze groepen steeds verder achter 
te lopen. Dat is een reden waarom wij 
een studie naar de evenwich gheid van 
het loongebouw hebben bedongen. 
Daarnaast krijgen wij overigens sterk de 
indruk dat er bij Tata Steel ook aan 
“func e-infla e” wordt gedaan. Om 
toch maar nieuwe werknemers te kun-
nen aannemen, worden zij in een hoge-
re func egroep geplaatst dan die waar-
in de func e is ingedeeld op basis van 
de func e-zwaarte, in plaats van dit 
bijvoorbeeld op te lossen met een ar-
beidsmark oeslag. Deze ontwikkeling is 
nadelig voor het reeds aanwezige per-
soneel èn is een indica e dat het loon-
gebouw onevenwich g is geworden. 

Nieuwe leden 

Omdat een groter ledenbestand onze 
stem meer gewicht zal geven, was in de 
cao-werkgroep het plan opgevat om 

jdens de cao-onderhandelingen via 
kan nebijeenkomsten de cao-

voorstellen van de VHP onder de aan-
dacht te brengen en zo onze vakvereni-
ging te promoten. Helaas is dat pad 
door het tussen jdse voorstel van Tata 
Steel om zonder onderhandelingen een 
cao af te sluiten afgesloten. 

VHP Standpuntenbrief 

Omdat we onze cao-voorstellen wel 
kenbaar willen maken aan onze colle-
ga’s, zijn deze in de cao-werkgroep om-
gebouwd tot een VHP Standpunten-
brief. Deze Standpuntenbrief is inmid-
dels per e-mail aan jullie verzonden. 
Zoals daarin aangegeven gaat de cao-
werkgroep aangevuld met één of meer-
dere bestuursleden jdens 
“kan nebijeenkomsten” onze stand-
punten onder de aandacht van onze 
collega’s brengen met als doel om meer 
leden te winnen. Immers een groter 
ledenbestand gee  de VHP meer ge-
wicht! 

Om als VHP een relevante factor te 
blijven is het zaak om aan onze stand-
punten brede ruchtbaarheid te geven. 
Daarom vraag ik jullie deze Standpun-
tenbrief ook met je collega’s te delen! 

Jaap van Eenennaam 

Voorzi er 

PS. Je vindt de brief en een aanmeldfor-
mulier als bijlage in een e-mail van  
secretariaat@vhptatasteel.eu met on-
derwerp ‘Kan nebijeenkomsten met de 
VHP-standpuntenbrief vanuit de cao-
werkgroep’ d.d. 6 oktober 2023. 
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 VANUIT 
HET OVERLEG 

Het is een drukke jd. Er is veel gepas-
seerd de afgelopen maanden. Ik neem u 
even mee in de ontwikkelingen. 

Groen staal 

Wij hebben een sociaal contract afge-
sloten voor de medewerkers bij de DSF, 
KGF-en en de Hoogovens voor wanneer 
die fabrieken gaan sluiten in verband 
met de overgang naar Groen Staal. Een 
proces van onderhandelen dat een jaar 
geduurd hee . Momenteel (oktober 
2023) worden de medewerkers inge-
licht over de gemaakte afspraken en 
kunnen zij met het Career Development 
Center bespreken wat het voor hen 
precies gaat inhouden en hoe hun toe-
komst bij Tata Steel eruit kan zien.  

Cao 
Op 5 juli 2023 was er de he ige storm 
‘Poly’. Ook de vakverenigingen stapten 
die ochtend een storm binnen, maar 
dan figuurlijk. De werkgever kwam die 
dag met het verrassende voorstel om in 
een zeer kort proces zonder onderhan-
delingen een cao af te sluiten. Dit is bij 
Tata Steel nooit eerder op deze manier 
gebeurd. De werkgever deed vanuit 
eigen kracht een voorstel en aan vak-
bonden werd de keuze gelaten of zij dit 

zouden voorleggen aan hun leden of 
niet. U weet hoe het is verlopen. Mor-
rend zijn wij akkoord gegaan, waarbij 
we bedongen hebben dat er een gede-
gen onderzoek komt naar het loonge-
bouw. De toezegging daarover is er in-
middels. Naast nog andere afspraken 
waarover wij de komende jd verder 
gaan praten. Dat gebeurt in het zoge-
noemde Technisch Overleg. 

Technisch Overleg 

In het Technisch Overleg hebben we 
onder andere gesproken over: 

· De aangepaste route rondom de 
produc e van Groen Staal. 

· Het ‘afzwakken’ van opleidingseisen 
tenzij deze specifiek zijn voorge-
schreven. Dit houdt in dat ervaring 
nu ook zwaar kan meetellen in het 
benoemd worden in een func e. 

· De invoering van het Individueel keu-
zebudget (IKB).  Hierbij vormt de 
vaststelling van het jaarlijkse vakan-

egeld een hobbel. Nu wordt dat 
éénmalig berekend op peildatum 
april van enig jaar en bij het IKB is 
elke maand een peildatum. Hierdoor 
kan de uitkomst lager worden (in 

tegenstelling tot eerdere toezeggin-
gen) omdat er tussen jdse salarisver-
hogingen kunnen zijn. Er wordt hier-
voor nu naar een crea eve oplossing 
gezocht. 

· De vergoeding van zorgpremie voor 
par mers. 

· De tarra-tool om de beze ng per 
afdeling te berekenen. 

· Diverse maatschappelijke onderwer-
pen. 

Alle par jen (werkgever en vakorganisa-
es) delen het gevoel dat er inderdaad 

een onderzoek moet komen naar het 
loongebouw, zoals dit door ons is be-
dongen. De projectopdracht daartoe 
wordt nu geformuleerd. Ik ben zeer 
benieuwd wat dit onderzoek gaat ople-
veren. U gaat daar zeker meer over ver-
nemen. 

Pensioen 

Hiervoor verwijs ik graag naar het laat-
ste nieuws op de website van S ch ng 
Pensioenfonds Hoogovens (SPH) en 
naar de rubriek in deze Staalkader. 

Erik Langeweg 
Bestuurder 
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VANUIT DE COR 
Hieronder volgen per  vergaderdatum  
puntsgewijs de belangrijkste in de Cen-
trale  Ondernemingsraad (COR)  bespro-
ken onderwerpen. 

37ste COR-vergadering 12 april 2023 

· Communica e in de WhatApp-groep 
van de OR Opera ons en de commu-
nica e van het bedrijf. De vernieuw-
de adviesaanvraag Transforma e-
programma wordt opgepakt. 

· Een begeleidingscommissie voor de 
transforma e van de HR-organisa e 
is vastgesteld. 

· Voor de "Informa on Security trai-
ning" hoeven medewerkers geen 
vinkje meer te ze en na afronding. 

· De voortgang rondom Decarbonsa e 
is besproken. 

· De Commissie Veiligheid Gezond-
heid, Welzijn Milieu (VGWM) wordt 
samengesteld op basis van voor-
drachten uit de 
Ondernemingsraden. 

330ste Centrale Overlegvergadering 
(COVL) 12 april 2023 

· De COR licht de oproep aan het be-
drijf toe, om bij framing en onjuist-
heden in de media te reageren. Het 
bedrijf zal directer en meer uitgesp-
roken reageren. 

· Het 'Financial Framework' is bespro-
ken, deels de 'spaarpot' voor decar-
bonisa e en de opnamemogelijkhe-
den in overleg tussen Raad van Be-
stuur (RvB) en aandeelhouder. 

· In het RIVM-rapport van maart staan 
geen uitspraken over de effecten 
van milieumaatregelen van het be-
drijf. Dat zal wel aan de orde komen 
in het geplande zomerrapport. Tata 
wil graag de expertmee ngs met het 
RIVM houden. 

· De onvoldoende resultaten na het 

groot onderhoud van KW21 worden 
opgevoerd. Het project zal worden 
geëvalueerd. 

· Hoogoven 6 is goed en schoon uitge-
schakeld op 4 april. 

· Vanuit de Raad van Commissarissen 
(RvC) een overzicht van het bespro-
kene. 

· De tegenvallende presta e over de 
afgelopen jaren is te wijten aan on-
der andere infla e en volumeverlies. 
Bij een volgende COVL meer hier-
over 

· Decarbonisa e vervolgt met par ci-
pa e-bijeenkomsten, overheids-
gesprekken en RvC-overleg. 

· De adviesaanvraag Central Mainte-
nance Sourcing (CMS) is een deel 
van het MAP (Maintenance Ac on 
Plan). CMS ondersteunt werkeenhe-
den (WE) bij het verstrekken van 
volledige en duidelijke opdrachten 
aan uitvoerenden. De COR gaat deze 
aanvraag behandelen. 

· De adviesaanvraag Transforma e zal 
door de Technische Commissie (TEC) 
behandeld worden. 

38ste COR-vergadering 10 mei 2023 

· Het resultaat van de onderhande-
ling met het bedrijf over hoe (groot) 
de nieuwe Europese Onderne-
mingsraad (EOR) gaat worden is 
besproken. Nieuwe leden worden 
voorgedragen en de COR is ak-
koord. 

· De commissie VGWM dient aange-
vuld te worden in verband met ver-
loop. De voorgedragen leden zijn 
akkoord voor de COR. 

COVL 24 mei (331e) 

· Voor de decarbonisa e is een 
toelich ng ontvangen. 

· Adviesaanvraag ontvangen voor fu-
sie BSNI en TSN, een administra eve 

vereenvoudiging. 

· Adviesaanvraag voor financieel 
raamwerk ontvangen: o.a. de cash-
spaarpot ('corpus') voor decarboni-
sa e. 

· Instemmingsverzoek re-integra e is 
in behandeling bij de Commissie 
IJmuiden. 

COVL 15 juni (332e) 

· Bij KGF zijn de 'rauwe ovens' be-
heerst de laatste maanden. 

· Bezoek van Onderzoeksraad voor 
Veiligheid (OVV): men wenst dat 
Tata Steel verder overleg met o.a. 
overheden  en omwonenden hee . 

· Koudwals 21: produc e is verbeterd, 
Force Majeur is ingetrokken, een 
verder plan voor volumegroei wordt 
gemaakt. 

· Vanuit de RvC wordt aangegeven dat 
marktomstandigheden wereldwijd 
uitdagend zijn. 

· Decarbonisa e: overleg met min. 
EZK loopt door; het ini a ef om een 
EAF te bouwen, voorafgaand aan 
een REF. 

Frans Clasener  
Lid COR 
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NOTULEN 
ALGEMENE LEDENVERGADERING 
25 MEI 2023 

Opening 

Voorzi er Jaap van Eenennaam opent 
om 17.05 uur de vergadering, die wordt 
gehouden via Microso  Teams. Hij stelt 
voor om eerst de punten van het Huis-
houdelijke deel te behandelen en daar-
na de presenta e van Erik te houden.  

Huishoudelijk deel 
Mededelingen:  

Jaap en Fons vragen of er leden zijn die 
exper se hebben op het gebied van 
websitedesign en -beheer. De VHP wil 
graag haar website vernieuwen en in 
een nieuw jasje steken. Er komt geen 
reac e. We zullen deze vraag binnen-
kort in een Nieuwsbrief aan al onze le-
den stellen. Beide hebben ook met de 
voorzi er van de UOV gesproken. De 
VHP had ondersteuning nodig bij enkele 
ORBA-gesprekken met leden. Een 
ORBA-deskundige kan men alleen via de 
UOV inhuren, als je lid bent. Dit lid-
maatschap gaat ons dan € 8 per lid ex-
tra kosten. Deze kosten zijn alleen voor 
het lidmaatschap, het inhuren van de 
exper se wordt los daarvan berekend. 
Er wordt besloten geen lid te worden.  

Jaap vraagt of er nog leden zijn die zich 
willen verdiepen in het ORBA-
func ewaarderingssysteem om hun 
collega’s namens de vereniging bij te 
kunnen staan. Er komt geen reac e. We 
zullen deze vraag binnenkort in een 
Nieuwsbrief aan al onze leden stellen. 

 

Goedkeuring  notulen  ALV  d.d.  8 no-
vember 2022. 
De notulen worden goedgekeurd. 

Algemeen jaarverslag  
Het jaarverslag van 2022  wordt  toege-
licht door Jaap en goedgekeurd. 

Financieel jaarverslag 2022 

Het financieel jaarverslag 2022 wordt 
door Michel kort toegelicht. Het verlies 
van € 3.018 kan vooral worden toege-
schreven aan de kosten van ons 50-jarig 
jubileum. Daar we in een eerdere ALV 
tot overeenstemming zijn gekomen dat 
het jubileum uit het reeds aanwezige 
vermogen zou worden bekos gd, is 
hiervoor niets opgenomen in de nihil-
begro ng. Gesteld zou kunnen worden 
dat als de kosten voor het jubileum van 
€ 3.457 buiten beschouwing worden 
gelaten, we eigenlijk  een exploita e-
winst van € 439 hebben gerealiseerd. 
Michel vraagt of de leden kunnen toe-
stemmen om het verlies ten laste van 
het Fonds Algemene Doelen te boeken. 
Iedereen is akkoord. 

Er wordt een vraag gesteld of we niet 
meer kunnen uitgeven aan PR-
ac viteiten, zodat we meer nieuwe le-
den kunnen trekken. Jaap vertelt dat we 
binnenkort kan ne-praatjes gaan hou-
den over onze cao-standpunten. Hier 
zullen we ook PR-materiaal bij nodig 
hebben. 

Verslag kascontrolecommissie: 

Peter vertelt dat de commissie alle cij-
ers hee  nagekeken en dat alles prima 
in orde is bevonden. 

Status financiën 2023: 

Michel zegt dat hij op dit moment niet 
enorm veel kan zeggen. De werkgevers-
bijdrage over 2022 is inmiddels ontvan-

gen. Alles loopt tot nu toe netjes in de 
pas. 

Verkiezingen Bestuur 

Jaap deelt mee dat Arthur Schmidt zich 
hee  aangemeld als nieuw bestuurslid. 
Arthur stelt zichzelf aan ons voor. 

In het bestuur worden herkozen en ge-
kozen: 
Jaap van Eenennaam – voorzi er 
Fons Vermeulen – secretaris 
Michel de Jong – penningmeester 
Bert van Hooff 
 Jan van Laar 
George Spoor 
Mar n Maaskant   
Arthur Schmidt 

Adviescollege 

In het adviescollege worden herkozen: 
Kees de Haan  
Gerard Keet  
Bas Neelis. 

Kascontrolecommissie 

In de kascommissie worden herkozen: 
Peter Remijn,   
Annelies Groenland  
Theo van Beek 

Werkgroep Pensioenen 

In de werkgroep pensioenen worden 
herkozen: 
Gerard Keet 
George Spoor 
Jan van Laar  
Mar n Maaskant 
Peter Remijn 
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NIEUW BESTUURSLID 

Presenta e door Erik Langeweg 
Erik zegt dat de voorbereidingen van de 
cao 2023-2024 al in volle gang zijn. Hij 
laat ons een presenta e zien, waarin hij 
alle belangrijke punten behandelt. Men 
mag tussendoor meteen vragen stellen, 
zegt hij.  De huidige loop jd is tot en 
met 30 september 2023. De nieuwe 
onderhandelingen staan gepland voor 
5, 13, 27 september en 4 oktober a.s. Er 
is een werkgroep binnen de VHP die 
zich inzet om de onderhandelingen voor 
te bereiden. Ook hee  deze werkgroep 
gesproken met de Young Board van 
Tata Steel Nederland. Hieruit is geble-
ken dat ze eigenlijk dezelfde wensen 
hebben zoals wij ze hebben voorgesteld 
o.a. bij de vorige cao. We willen ons 
richten op de, voor ons, drie, belangrijk-

ste onderwerpen, namelijk: 
· Loon 
· Individuele keuze budget (IKB) 
· Flexibel werken/eigen regie rooster 

Jaap zegt dat hij het opleidingsbudget 
graag als 4de punt erbij wil hebben.  
FNV denkt aan een looneis tussen de 
10% en 15%. VHP is nog in overweging 
een acceptabele looneis te vinden. 
Erik zegt dat de FNV ook graag een ver-
lenging wil van het Genera epact? Wil-
len wij dat, vraagt hij? Ja, iedereen is 
hier eigenlijk wel een voorstander van. 
Eind augustus gaan we de inzetbrief pas 
presenteren aan de direc e van Tata 
Steel. 
Eerder houden we natuurlijk al onze 
leden op de hoogte van de ontwikkelin-

gen rondom de cao. 

Rondvraag 
Een lid vraagt of we niet kunnen over-
stappen van de ING naar een groene 
bank? 
Michel zegt dat hij dit onderwerp met 
het Bestuur zal bespreken. 

Slui ng 
De voorzi er bedankt allen voor hun 
aanwezigheid, aandacht en inbreng en 
sluit af om 18.30 uur.  

Margreet Korver  
Office manager 

Al sinds de start van mijn loopbaan bij 
Tata Steel in IJmuiden (in het jaar 2000) 
ben ik aangesloten bij de VHP. 

In de loop van mijn carrière heb ik op 
verschillende plekken en func es mogen 
werken. En met name uitgebreide ken-
nis kunnen opbouwen over de 
“Zuidkant” van ons mooie bedrijf. Na 
mijn studie en promo e in de Geoche-
mie aan de Universiteit Utrecht begon ik 
in het vuurvastonderzoek bij het Cera-
mics Research Centre. Na enkele jaren 
ben ik leiding gaan geven aan de Dolo-
mietsteenfabriek (DSF), waarna ik eind 
2008 Chef KTO werd van het Grond-
stoffenbedrijf (GSB). Bij de splitsing van 
GSB in KGF en EVB in 2009 koos ik voor 
voortze ng van deze rol bij EVB. Medio 

2013 ben ik overgestapt naar Technical, 
waar ik sinds 2017 leiding geef aan de 
afdeling SCR. Deze omvat de twee Cen-
tres of Exper se “Steelmaking & Cas-

ng” en “Refractories”. Kennisontwikke-
ling en toepassing van nieuwe technolo-
gie bij het verbeteren en innoveren van 
onze installa es, processen en pro-
ducten is de rode draad in mijn IJmui-
dense loopbaan. 

Ongeveer een jaar geleden besloot ik 
me ac ef te gaan verdiepen in het werk 
van de VHP. Ik heb me aangemeld voor 
de cao-werkgroep, waarin we in regel-
ma ge bijeenkomsten hebben gewerkt 
aan het voorbereiden van de geplande 
cao-onderhandelingen van dit najaar 
(die uiteindelijk niet doorgingen). Tij-

dens één van die bijeenkomsten werd ik 
door het bestuur van de VHP benaderd 
of ik er niet voor voelde om het bestuur 
te komen versterken. Daar hoefde ik 
niet lang over na te denken en dus ben 
ik sinds de zomer algemeen bestuurslid.  

Als bestuurslid bij de VHP hoop ik ook 
op deze manier de TSN Leider-
schapsprincipes Connect, Care en Chan-
ge uit te dragen en mee te blijven bou-
wen aan een sterk en winstgevend Tata 
Steel Nederland. Een sterke vakvereni-
ging, die opkomt voor de belangen van 
onze professionele werknemers, is een 
belangrijke pijler onder een sterk TSN.   

 

   Arthur Schmidt 



JAARGANG 47 / NR 02 / OKTOBER 2023 

6 

 
BEGROTING 2024 

Het samenstellen van de begro ng voor 2024 is een enorme uitdaging gebleken. De ongekend hoge infla e van recente jaren 
raakt ook de VHP. De VHP presenteert hieronder de begro ng, inclusief korte toelich ng: 

      
 Werkelijk 2022  Begro ng 2023  Begro ng 2024 

Baten €  €  € 
Contribu es 54.794    56.700    59.100  
Kapitaalopbrengst 8    0    700  
Werkgeversbijdrage 20.273    21.300    22.100  
Vrijval Fonds Verkiezingen 0    0    0  
Totaal: 75.075    78.000    81.900  

      
Lasten           
Kosten bestuurder 24.900    25.200    27.000  
Contribu e VCP 2.310    4.000    2.700  
Secretariaat 42.439    42.300    47.600  
Vergaderkosten -1.497    2.000    500  
Portokosten 763    1.000    850  
Staalkader 934    1.000    1.150  
Reservering OR-verkiezingen 500    500    500  
Afschrijving inventaris 0    200    200  
PR-ac viteiten 3.768    1.300    800  
Bankkosten 519    500    600  
50-jaar VHP TS 3.457    0    0  
Totaal: 78.093    78.000    81.900  
Resultaat -3.018    0    0  
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OVER 
PENSIOENZAKEN 

Toelich ng baten: 

· Bij het begroten van de contribu e 
vindt indexa e plaats op basis van 
de gemiddelde Consumentenprijsin-
dex (CPI),  circa 8%. Door de 
gestegen lasten is deze verhoging 
ook absoluut nodig.  

· De werkgeversbijdrage over de con-
tributies die we ontvangen van ac-
tieve leden fluctueert gelijkmatig 
mee.  

· Voor het lidmaatschap bij de Vak-
centrale voor Professionals (VCP) 
wordt een lichte verhoging in de 
contribu e ingecalculeerd. 

· De kapitaalopbrengst (rente) is ge-
calculeerd op basis van een gedu-
rende het jaar aanwezig veronder-
steld kapitaal tegen de huidige 
bankrentestand. 

Toelich ng lasten: 

· De bestuurderskosten zijn vastge-
legd in een nieuw contract voor 
2024 en 2025 (en op oneel 2026). 
Toekoms ge verhogingen vinden 
plaats overeenkoms g de cao-
verhogingen bij Tata Steel. 

· Voor het lidmaatschap bij de VCP 
wordt een lichte verhoging in de 
contribu e ingecalculeerd. 

· De secretariaatskosten worden geïn-
dexeerd aan de hand van de CPI en 
beva en ook verzekeringskosten en 
aanschaf van kantoormaterialen. 

· Portokosten worden naar verwach-
ng in 2024 bijna 8 procent duurder. 

· In 2024 vindt een laatste dota e 
plaats aan het fonds voor de Onder-
nemingsraad-verkiezingen eind 
2024. 

· De afschrijving op inventaris betre  
de laptop die is aangescha  eind 
2022. 

Contribu e 

Om te komen tot een nihil-begro ng en 
de door infla e gestegen lasten af te 
dekken, zal het bestuur de bruto-
jaarcontribu e voor ac eve leden tot 35 
jaar verhogen met € 11,00 en voor ac e-
ve leden vanaf 35 jaar met € 14,00 (circa 
8%). We vertrouwen erop dat onze le-
den kunnen instemmen met deze be-
stuurlijke keuze. 

       Michel de Jong 

      Penningmeester 

Financiële posi e van het pensioen-
fonds Hoogovens 

In de maand augustus is de actuele dek-
kingsgraad uitgekomen op 133,5%. Dat 
is een lichte daling ten opzichte van juli, 
toen de dekkingsgraad 134,4% was. Be-
gin 2023 was de dekkingsgraad 125,4%. 
Factoren die de dekkingsgraad beïnvloe-
den zijn de rekenrente die met 0,6 pro-
centpunt is gestegen en het beleggings-
rendement. Hierdoor is de actuele dek-
kingsgraad met 7,5 procentpunt geste-
gen. Dit jaar is er een (inhaal) pensioen-

verhoging toegekend waardoor de ach-
terstanden wat zijn weggewerkt. De 
uitgekeerde inhaalindexa e hee  wel 
een nega ef effect op de actuele dek-
kingsgraad van 0,4 procentpunt. 

De beleidsdekkingsgraad ligt 5% onder 
de Toekomst Bestendig Indexeren (TBI) 
waardoor het pensioenfonds op dit mo-
ment geen ruimte hee  om verdere 
inhaalindexa es uit te keren. De TBI 
wordt in hoge mate bepaald door de 
rente en de infla e en hoewel de hoog-
ste infla epiek voorbij is, is deze nog 

steeds hoog. De nieuwe parameters die 
zijn afgegeven door de Commissie Para-
meters zorgen voor een opwaartse druk 
van de TBI. Op dit moment is de rente 
de sterkste factor voor deze opwaartse 
beweging. En omdat de rente aan het 
doors jgen is, zal de TBI ook verder s j-
gen. Gevolg is dat we dit jaar geen in-
haalindexa e kunnen verwachten. 

De waarde van het belegd vermogen is 
in 2023 toegenomen van € 9.000 mil-
joen naar € 9.409 miljoen. 
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COLOFON 
SECRETARIAAT 

Margreet Korver-van der Aar 

Postbus 23 

1960 AA Heemskerk 

06 23497941 

E-mail: secretariaat@vhptatasteel.eu 

www.vhptatasteel.eu 

HUIDIG BESTUUR 

· Jaap van Eenennaam, voorzitter  

· Fons Vermeulen, secretaris 

· Michel de Jong,  penningmeester  

· Bert van Hooff 

· Jan van Laar 

· George Spoor 

· Martin Maaskant 

· Arthur Schmidt 

· Erik Langeweg, bestuurder 

CONTRIBUTIE IN 2023 

Actieven tot 35 jaar € 34,75 per  

kwartaal 

Actieven € 43,50 per kwartaal 

Postactieven  € 11,00 per kwartaal  

CONTRIBUTIE IN 2024 

Actieven tot 35 jaar € 37,50 per 
kwartaal 

Actieven € 47,00 per kwartaal 

Postactieven  € 11,00 per kwartaal  

LIDMAATSCHAP 

Na 1 jaar lidmaatschap is opzegging  
mogelijk met in acht name van een 
opzegtermijn van één maand.  

Dit dient per e-mail 
(secretariaat@vhptatasteel.eu) of 
schriftelijk te gebeuren bij het  secre-
tariaat van : 

VHP Tata Steel 

Postbus 23 

1960 AA Heemskerk 

Risico Preferen eonderzoek (RPO) 

Zoals aangekondigd in de vorige Staalka-
der is er een Risico Preferen eonder-
zoek gehouden onder de deelnemers 
van het Pensioenfonds Hoogovens. Hier-
uit blijkt dat - zoals verwacht - jongeren 
bereid zijn om meer risico te nemen dan 
ouderen. Wat iets afwijkt van de bench-
mark is dat de risicohouding van onze 
deelnemers gemiddeld iets hoger ligt. 
De uitzondering hierop vormt de groep 
van 55 tot 64 jaar, bij wie de risicohou-
ding iets lager ligt. De uitkomsten van 
dit onderzoek worden door het bestuur 
meegenomen in het opstellen van het 
beleggingsbeleid. 

Het belangrijkste resultaat is dat deelne-
mers tevreden zijn met het eigen fonds 
en veel vertrouwen hebben in het be-
stuur en de uitvoeringsorganisa e. 

Wet Toekomst Pensioenen 

Nadat de WTP per 1 juli 2023 van kracht 
is geworden, wordt er door sociale part-
ners achter de schermen hard aan ge-
werkt om nieuwe pensioenafspraken te 
maken voor de  we elijke  mijlpaal van 
1 januari 2025. De uiteindelijke transi e 
zal plaatsvinden op 1 januari 2028. De 
werkgroep WTP levert hieraan een be-
langrijke bijdrage. Een van de eerste 
keuzes die gemaakt moeten worden is 
welke contractvorm het Pensioenfonds 
Hoogovens gaat invoeren: de solidaire 

premieregeling of de flexibele premiere-
geling. 

Het verschil tussen deze twee regelin-
gen is de mate waarin de deelnemer 
bepaalt hoeveel risico er gelopen gaat 
worden met het eigen pensioenpotje. 
Bij de solidaire premieregeling wordt dit 
- mede op basis van het RPO - bepaald 
door het bestuur van het pensioenfonds 
en bij de flexibele premieregeling be-
paalt de deelnemer zelf het beleggings-
risico. De vakverenigingen zijn een voor-
stander van de solidaire premieregeling 
en het gebruik van een collec eve uitke-
ringsfase. 

Tenslo e wil ik aan VHP-ers, die erover 
denken rond de jaarwisseling met pensi-
oen te gaan, meegeven dat zij er ver-
standig aan doen uit te zoeken wat het 
meest guns ge moment is. Na 31 de-
cember 2023 gelden er andere zoge-
naamde flexparameters, waardoor met 
pensioen gaan in het nieuwe jaar in 
sommige gevallen financieel slechter 
kan uitpakken. Het doorrekenen van 
diverse situa es kan worden gedaan in 
de pensioenplanner van het Pensioen-
fonds die te vinden is op de website van 
het Pensioenfonds Hoogovens. 

 

Mar n Maaskant 

Voorzi er Pensioenfondswerkgroep  


